
Протокол № 36
засідання постійної комісії обласної ради з питань власності

від 28 січня 2019 року                                                       м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:
голова постійної комісії – Чудний О.В.;
заступник голови постійної комісії – Арсірій В.В.;
секретар постійної комісії - Сорока П.В.;
члени постійної комісії: Бевзенко М.В., Савченко С.В. 

Відсутні:
члени  постійно  комісії:  Бублик  Я.В.,  Голобородько  О.В.,

Руденко Д.П., Каспров К.В.

Присутні запрошені:

Білий  Ігор  Павлович  –  начальник  відділу  обліку,  відчуження  та
управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1.  Про  безоплатну  передачу  майна з  балансу  на  баланс  без  зміни
форми власності.

Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження
та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.

2. Про списання майна спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області.

Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження
та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.

3.  Про  звернення  ПрАТ  «Кіровоградобленерго»  щодо  земельного
сервітуту.

Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження
та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.

4. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності
територіальних громад сіл, селищ та міст області.

Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження
та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.

5. Про позичку майна спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області.



Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження
та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.

6. Про пільги з орендної плати.
Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження

та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.
 

7. Про зміни до Статуту комунального некомерційного підприємства 
“Об’єднане автогосподарство медичних закладів Кіровоградської обласної
ради”.

Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження
та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.
 

8. Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги.
Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження

та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.

9. Про виконання рішення постійної комісії обласної ради з питань
власності  від  20  листопада  2018  року  № 456  «Про  підвищення  тарифів
ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на водопостачання та водовідведення».

Інформує: Білий Ігор Павлович –  начальник відділу обліку, відчуження
та управління майном управління майном виконавчого апарату обласної ради.

ХІД ЗАСІДАННЯ:

1. Про безоплатну передачу майна з балансу на баланс без зміни форми
власності.

З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,
відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 471 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

2. Про списання майна спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області.

З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,
відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 472 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

3.  Про  звернення  ПрАТ  «Кіровоградобленерго»  щодо  земельного
сервітуту.

З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,
відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.



В обговоренні взяв участь Арсірій В.В.
Вирішили:     Прийняти  рішення № 473 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

4. Про передачу у найм (оренду) нерухомого майна спільної власності
територіальних громад сіл, селищ та міст області.

З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,
відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 474 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

5. Про позичку майна спільної власності територіальних громад сіл,
селищ і міст області.

З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,
відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 475 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

6.  Про пільги з орендної плати.
З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,

відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 476 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

7. Про зміни до Статуту комунального некомерційного підприємства
“Об’єднане  автогосподарство  медичних закладів  Кіровоградської  обласної
ради”.

З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,
відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 477 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

8. Про встановлення тарифів на житлово-комунальні послуги.
З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,

відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 478 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

9. Про виконання рішення постійної комісії  обласної ради з питань
власності  від  20  листопада  2018  року  №  456  «Про  підвищення  тарифів
ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на водопостачання та водовідведення».



З  інформацією  виступив:  Білий  І.П.  –  начальник  відділу  обліку,
відчуження  та  управління  майном  управління  майном  виконавчого  апарату
обласної ради.

В обговоренні взяли участь: Чудний О.В., Бевзенко М.В., Сорока П.В.
Чудний  О.В.  вніс  пропозицію  перенести  розгляд  питання  стосовно

організації  проведення  незалежного  аудиту  розрахунків  тарифів
ОКВП «Дніпро-Кіровоград»  на  послуги централізованого  водопостачання  та
водовідведення  на  2019  рік   щодо  відповідності  до  вимог  чинного
законодавства України на наступне засідання постійної комісії обласної ради з
питань  власності,  у  зв’язку  з  його  доопрацюванням,  із  запрошенням
генерального директора ОКВП «Дніпро-Кіровоград» Ілика Р.І. 

Доручити  генеральному  директору  ОКВП  «Дніпро-Кіровоград»
Ілику Р.І.  опрацювати  питання  стосовно  замовлення  незалежного  аудиту
розрахунків тарифів ОКВП «Дніпро-Кіровоград» на послуги централізованого
водопостачання  та  водовідведення  на  2019  рік  обласним  комунальним
виробничим  підприємством  «Дніпро-Кіровоград»,  провівши  відбір
незалежного аудитора через систему “Prоzzoro”.

Вирішили:     Прийняти  рішення № 479 (додається).
Голосували: “За” – 5 (одноголосно).

Голова постійної комісії                                                           О.Чудний

Секретар постійної комісії                                                       П.Сорока


